
 

 

 

Zápis z kolegia děkanky HF JAMU dne 17. 5. 2021 (online) 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
Ing. Jana Vondráčková, PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D. 

Hosté: doc. Mgr. Roman Novozámský, Jakub Drgoň, Dominik Drgoň 

 

 
1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 

- Informace z KR:  
• JAMU zastihla smutná zpráva o odchodu emeritního rektora prof. Aloise Hajdy, který 

zemřel 8. 5. 2021 ve věku nedožitých 93 let. 
• Bylo zveřejněno výsledné hodnocení JAMU v oblasti výzkumu dle metodiky 17+, 

výsledná známka je „C“. 
• Anglická mutace webu bude spuštěna v průběhu prázdnin, popřípadě začátkem září. 

- Od vedoucích kateder budou vyžádány podklady k mimořádným odměnám. Do procesu 
rozhodování budou přizváni členové vedení fakulty. 

- V oblasti dokumentace umělecké činnosti, kde HF ukládá veškeré umělecké výstupy v ISu 
formou audio-nahrávek, se musí najít systém pro ukládání vizuálních a audio-vizuálních 
materiálů (fotky z koncertů, z představení KO, ukládání videí z inscenací a mimořádných 
koncertů atd.). 

- Vyzvala k tomu, aby se začaly připravovat úvahy a návrhy pro obsahovou stránku OP 
JAK. 

- Informovala o plánované schůzce s děkanem Divadelní fakulty doc. Mgr. Francánem 
ohledně sladění Evropských projektů, mimo jiné také v oblasti audio-vizuálních 
dokumentací. 
 

2. Fungování MusicLab: 
- Paní děkanka na kolegiu přivítala Jakuba Drgoně a Dominika Drgoně – majitele 

MusicLab, kteří prezentovali svůj pohled na další fungování tohoto podniku a informovali, 
co se v podniku dělo během jeho uzavření. 

- Kolegium navrhlo možnost donášky (káva, nealkoholické nápoje, malé občerstvení) od 
MusicLab do kafeterie, která by se zřídila ve vestibulu/chodbách Hudební fakulty. 

- Paní děkanka vyzvala provozovatele, aby předložili business plán po obnovení provozu. 
Avizovala, že slevy na nájmu v důsledku COVIDové krize v budoucnosti už možné 
nebudou. 

- Projednávaly se také možnosti průchodu mezi HF a MusicLab, možnosti zahrádky 
a stížnosti na rušení nočního klidu. 

- Doc. Mgr. Novozámský zpracuje přehled eventualit, které vzhledem k dostupnosti 
občerstvení využívají jiné vysoké školy. 
 

3. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- V pátek 14. 5. proběhla schůzka Rady pro vnitřní hodnocení, kde byl schválen Dodatek ke 

zprávě o vnitřním hodnocení JAMU. 
- S vedoucími kateder probíhá komunikace ohledně textů ke studijním programům, které 

mají být na webových stránkách. Jde o obsahovou kontrolu textů v angličtině. 
- Databáze absolventů: 

• proběhla schůzka o modulu Alumni pro IS, které se za HF zúčastnila 
MgA. Svobodová. 

• MgA. Svobodová vytvořila dotazník pro absolventy za účelem vytvoření databáze 
absolventů. 



 

 

 

- MgA. Polášková a MgA. Gál vypracovali podklady týkající se celoživotního vzdělávání na 
HF, které byly odeslány pror. Mackové a dále postoupeny na MŠMT. 

- CRP: informace ohledně distanční výuky. 
- Absolventské ročníky bakalářského a magisterského studia uzavřely semestr, probíhají 

kontroly všech náležitostí, připravují se semestrální zkoušky hlavních oborů, SZZ a 
děkanské zkoušky; podzimní termíny pro SZZ budou využívány v řádu jednotek. 
 

4. Informace Ing. Vondráčkové: 
- Informovala o výběru zatemňovacích a akustických závěsů do auly. 
- Probíhají jednání s projektovými manažery na téma OP JAK. 

 
5. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 

- Dokončen výkaz VaV činnosti za rok 2020 v IS; z celkového počtu 93 položek bude 37 
(+1 za 2019) exportováno do RIV (= 48,54 % pro interní dělení IP DKRVO v rámci JAMU). 

- KD projednalo a schválilo návrh na vybavení uč. č. 205 streamovacím zařízením v rámci 
CRP „Virtuální mobility“.  

- Nakladatelství JAMU disponuje větším množství skladových zásob publikací JAMU, HF 
posílí propagaci této nabídky. 
 

6. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Informoval o schůzkách ohledně FUD, kterých se účastnil spolu s Ing. Tabasem, Ph.D., 

který je za HF koordinátorem Fondu umělecké dokumentace; další spolupráce ohledně 
FUD probíhá s MgA. Kovalčukem. 
 

 
 
 

Příští řádné KD proběhne ve středu 2. 6. 2021 v 9.30. 
 

 

Zapsala     Verifikovala 

Mgr. Veronika Ďásková     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 

     Děkanka HF 


